

### APPETIZERS 前菜

### V Chips 薯条 30元

Make your favourite Chips dish by adding any of the following options:

加入以下任意调料可定制你的个性薯条:

- Gravy 调味汁 5元
- Chilli con Carne 红辣椒 10元
- Cheese 芝士 10元
- Bacon 培根 10元
- Chip Shop Curry Sauce 特调咖喱汁 10元



- ✓ Onion Rings 洋葱園 35元
   Chicken Nuggets 炸鸡块 30元
   Southern Fried Chicken Goujons 35元 南方炸鸡块
- ✓ Heinz Baked Beans on Toast 30元

  亨氏茄汁焗豆伴吐司
- ▼ Cheese on Toast 芝士吐司 35元
  Imported cheese on our fresh bread with a dash of Worcester sauce.

  进口芝士搭配新鲜吐司伴少许英式酱汁
- ▼ Cheesy Beans on Toast 40元 焗豆与芝士吐司 Chicken Tenders with Chips & Tangy Dipping Sauce

炸鸡柳配署条及特制辣酱 50元

### WECHAT 微信

Scan the QR Code with WeChat to keep up to date with all our news, events and special offers.

扫描二维码,关注我们的 微信,关注我们的最新消息,活动和特别优惠。



### SALADS 沙拉

#### ▼ Spicy Mango Salad 香辣芒果沙拉 50元

Sweet fresh mango on a bed of fresh greens, served with a Thai sweet chili dressing.

鲜甜芒果片配上新鲜的各种蔬菜,配泰式甜辣酱

#### London Chef's Salad 伦敦厨师沙拉 55元

Choice selection of our premium farmer's ham, chicken breast and cheese on a bed of fresh crispy salad leaves, tomato, green pepper, gherkins and onion. Served with homemade coleslaw, croutons and Italian style vinaigrette.

精心优选特级农夫火腿,鸡胸肉和芝士搭配脆爽蔬菜,多汁番茄,鲜嫩青椒,酸黄瓜,洋葱,伴上自制卷心菜沙拉,面包块和意式沙拉酱汁。

#### Tung Salad 吞拿鱼沙拉 50元

Our slightly spiced tuna mayonnaise tossed with fresh crispy salad leaves, tomato, green pepper, gherkins and onion. Served with homemade coleslaw and Italian style vinaignette.

微辣的白汁吞拿鱼搭配上脆爽蔬菜,多汁番茄,鲜嫩青椒,酸黄瓜,洋葱,伴上自制卷心菜意式沙拉酱汁。

#### ▼ Blue Cheese & Walnut Salad 55元 核桃蓝芝士沙拉

A fresh leafy salad with imported blue cheese and freshly cracked walnuts with a light Italian style vinaigrette.

新鲜蔬菜叶,配上进口蓝芝士和新鲜核桃仁,配上意大利沙拉香醋。



Additional Chicken Breast 加一块鸡胸肉 15元。





### SANDWICHES 三明治





#### Chicken & Bacon Sandwich 60元 熏火鸡培根三明治

The premium sandwich. Succulent chicken breast and British style bacon with cranberry sauce, lettuce and tomato. Served with a side of chips and our homemade coleslaw.

特级三明治,特级烟熏火鸡肉和英式培根蘸上蔓越莓酱,内 搭鲜嫩生菜和多汁西红柿。伴薯条和自制卷心菜沙拉。

#### Tuna Mayonnaise Sandwich 55元 吞拿鱼蛋黄酱三明治

Slightly spiced Tuna Mayonnaise with lettuce and tomato on a fresh Vienna loaf. Served with a side of chips and our homemade coleslaw

新鲜维也纳面包夹上微辣白汁吞拿鱼搭配上鲜爽生菜及多汁番茄。伴薯条和自制卷心菜沙拉。

## Sausage & Bacon Sandwich 60元

#### 香肠培根三明治

English sausage and British bacon in a fresh bread roll. Served with a side of chips and our homemade coleslaw. Add cheese or an egg for 5 RMB.

英式培根和香肠搭配新鲜维也纳面包。伴薯条和自制卷心菜沙拉。只需5元即可多享芝士或者一只鸡蛋。

# ▼ Cheese Salad Sandwich 50元 芝士沙拉三明治

A vegetarian British classic, cheddar cheese with a generous portion of salad. Served with a side of chips and our homemade coleslaw.

英式经典款素食三明治,车打芝士,加上脆爽生菜和多汁番茄。伴薯条和自制卷心菜沙拉。

## BURGERS 汉堡(

#### Jerk Chicken Burger 加勒比鸡肉汉堡 65元

Succulent chicken breast in Caribbean style spicy marinade. Served with a side of chips and our homemade coleslaw. 精心腌制的鸡胸肉, 小火慢煎, 配薯条及卷心菜沙拉。

#### Cheese Burger 芝士汉堡 60元

Zhuhai's most famous burger. 175g (6oz) of homemade burger goodness using imported US beef and our London Lounge secret recipe. Served with a side of chips and our homemade coleslaw. 大块175克(6盎司)自制汉堡肉饼,使用美国进口牛肉及伦敦廊秘制配方精心制作,配薯条和自制卷心菜沙拉。



#### Hawaiian Burger 夏威夷汉堡 70元

London Burger topped with a grilled pineapple slice, Swiss cheese and a tropical sauce. Served with a side of chips and our homemade coleslaw.

伦敦汉堡里的肉饼铺上一片煎菠萝片,搭上瑞士芝士和热带酱汁,配薯条和自制卷心菜沙拉。

#### Chilli Burger 辣牛肉碎汉堡 70元

A match made in heaven, our famous London Lounge burger topped with homemade chilli con carne. Served with a side of chips and our homemade coleslaw.

自制汉堡肉饼配上墨西哥辣牛肉碎,配薯条和自制卷心菜沙拉。

#### The Fat Boy 超级夹心汉堡 85元

2 burger patties (350g/12oz) put together and stuffed with pepperoni, cheese, jalapeño & bacon. Served with a side of chips and our homemade coleslaw.

两块350克自制汉堡肉饼做成的夹心汉堡,填上意大利腊肠, 芝士,墨西哥腌辣椒,配薯条和自制卷心菜沙拉。

# The Double Happiness Burger 138元极乐双层超级汉堡

Give your jaw a workout with Zhuhai's largest burger consisting of 2 Fat Boy burgers (approx. 800g/28oz/1.75lb) and a generous portion of chips and homemade coleslaw.

珠海最大的汉堡,由两层超级夹心肉饼,近7公斤牛肉的肉馅做成的超级汉堡,配薯条和自制卷心菜沙拉。



#### Spicy Burger 辣味汉堡 65元

Our homemade burger with Jalapeños and spicy sauce. Served with a side of chips and our homemade coleslaw.

自制汉堡肉饼配上墨西哥腌辣椒,配薯条和自制卷心菜沙拉。

#### Blue Cheese Burger 蓝芝士汉堡 65元

Our famous London Lounge burger topped with imported blue cheese. Served with a side of chips and our homemade coleslaw. 自制汉堡肉饼配上进口蓝芝士,配薯条和自制卷心菜沙拉。

#### Mushroom & Swiss Burger 70元 蘑菇瑞士芝士汉堡

Our famous London Lounge burger topped with button mushrooms and melted Swiss cheese. Served with a side of chips and our homemade coleslaw.

自制汉堡肉饼配上蘑菇和瑞士芝士,配薯条和自制卷心菜沙拉。



#### √ Veggie Burger 素食汉堡 70元

3 Chickpea based patties interlayered with fresh tomato, cheese and an onion ring. Served with a side of chips and our homemade coleslaw.

3层鹰嘴豆素食饼,间夹新鲜番茄,芝士和洋葱圈,配薯条和自制卷心菜沙拉。



Add Bacon to any of our burgers for 10 RMB. 任意一款汉堡加10元即可另得一份培根。

HOW DO YOU WANT YOUR MEAT?
RARE — MEDIUM — WELL DONE

牛肉的生熟度 二分熟 – 五分熟 – 全熟

## LONDON LOUNGE SPECIALITIES 招牌餐点



#### Fish & Chips 炸鱼薯条

The most traditional British dish. Imported fresh fish in homemade beer batter served with a generous portion of chips and mushy peas.

最传统的英式美食。进口鱼柳裹上自制啤酒面糊香炸,配 上大份薯条及英国进口豌豆泥。



#### All Day Breakfast 全日食早餐

A heart-warming breakfast good for any time of day. 1 English sausage, 3 slices of Bacon, 2 eggs (fried or scrambled), beans, tomato, mushrooms, chips and toast. Also includes 1 slices of Black Pudding when in stock, if not in stock then you get 2 extra slices of Bacon!!

全天任何时候都可享用的一款温馨早餐。1根进口香肠,3片培根,2只鸡蛋(煎或者炒),煎蘑菇,豆子,西红柿,薯条,吐司。(如有库存,搭配一片英式血肠,如无库存,搭配多两片培根)

#### Chicken Karai (Indian Curry) 咖喱鸡 70元

Chicken Curry made in house and served piping hot with naan bread and your choice of rice or chips. Want it super spicy? Just ask. 自制咖喱鸡配上热烘烘的印度烧饼,配上薯条或米饭。想要超辣?请向服务生要求。

### Bangers & Mash 香肠土豆泥 75元

Typical "Pub Grub" in the UK. 2 of our traditional English sausages with homemade mash potato.

英国典型酒吧餐点。2根传统英式香肠搭配自制土豆泥以及牛肉调味汁。

#### Chilli con Carne 墨西哥辣牛肉碎 65元

A Mexican dish loved by the British. Slow-cooked US beef cooked together with two different types of chillies to create a spicy, mouth-watering dish. Served with cheesy garlic bread and your choice of rice or chips.

, 文火慢炖的墨西哥辣牛肉碎,内含两种不同的辣椒,独特的 辣味口感,让人垂涎三尺。配上蒜蓉面包和薯条或米饭。

#### Chicken Parmigiana 意式鸡排 75元

Tender breaded chicken breast, swimming in homemade tomato sauce, topped with bacon, basil and Mozzarella & Parmesan cheeses. Served on a bed of chips.

与自制番茄酱和马苏里拉芝士还有帕玛森芝士一起新鲜现烤的鸡胸肉,配上大份薯条。





## LONDON LOUNGE SPECIALITIES 招牌餐点

### Spaghetti Bolognese 意大利肉酱面 65元

An Italian favourite, slow-cooked US beef with a rich combination of vegetables, herbs and red wine simmered until tender and served on a bed of spaghetti, with a side of garlic bread. 意大利传统的意大利面,美国进口牛肉碎,加入香料红酒,慢炖出的经典酱汁,淋在意大利面上,配上蒜蓉面包。肉调味汁。



#### Lamb Doner Kebab 土耳其羊肉卷 80元

A Turkish flavoured dish and a favourite of British drinkers everywhere. 4 flour wraps filled with tender spiced lamb, salad and hot sauce served with chips and side salad.

广受英国大众喜爱的土耳其口味菜肴。4个卷饼内包裹住精心调味的软嫩羊肉,蔬菜丝,辣味酱,再配上薯条和蔬菜沙拉





#### Cornish pasty, Beans & Chips 75元 牛肉饺, 焗豆, 薯条

Homemade Authentic Cornish Pasty using the finest steak beef, carrots and potato in a crusty pastry shell. Served with baked beans and chips.

正宗英式牛肉饺,馅料为上等牛肉,胡萝卜和土豆,配焗豆和薯条



#### Steak and Ale 牛肉啤酒馅饼 70元

Top quality steak in an ale sauce make this pie a favourite around the world. Served with homemade gravy, mixed vegetables and your choice of chips or mash.

优质牛肉配上啤酒汁的完美结合带给你全世界最受欢迎的馅饼,搭配自制调味汁,什锦蔬菜任意搭配薯条

LOW-CARB OPTIONS?

Live more healthy with the London Lounge's low-carb options. Change the bread, chips or mash potato for fresh healthy house salad on all burgers and specialities and save 5 RMB.
如您想要低热量的选择,可将您的伴碟面包,薯条或土豆泥更换为蔬菜沙拉,为您节省5元。



### V Chelsea 3 Cheese 65元 芝士比萨

Cheese lovers rejoice! Homemade tomato base topped with mozzarella, cheddar & parmesan cheeses and mixed herbs.

芝士爱好者的庆典, 自制番茄比萨酱 洒上马苏里拉, 车打和帕马森三种混 合芝士以及混合香料。

#### Sgt Pepperoni 65元 意大利腊肠比萨

An American favourite. Generous serving of pepperoni, jalapeños, mozzarella and cheddar cheese. 浓郁的腊肉肠配上醇美的马苏里拉奶酪和切达芝士让你尽享美式披萨的诱惑。

#### Madchester Meatball 70元 肉丸比萨

Our secret recipe meatballs using US beef and jalapeños make the perfect combination for a pizza. 伦敦廊秘制肉丸和烤蒜的完美结合 诱惑你的味蕾。

### Chilli con Carne 70元 墨西哥辣牛肉碎比萨

Pizza bread topped with our homemade chilli con carne and mozzarella cheese. Want it super spicy? Just ask. 自制墨西哥牛肉碎为馅料, 配上香香 芝士, 超级美味, 可加辣。

#### Hawaiian 75元 夏威夷比萨

A firm favourite using imported English farmer's ham and fresh pineapple for a sweet and sour taste sensation. 英国进口火腿,新鲜菠萝, 制造酸甜口味。

#### Chicken, Bacon & Mushroom 75元

鸡肉, 培根, 蘑菇比萨

Tender pieces of chicken breast, English back bacon and sliced button mushrooms. 香嫩鸡胸肉, 英国瘦肉培根, 蘑菇片。

#### V Covent Garden Veggie 65元 素食比萨

The healthiest pizza available. Mozzarella and cheddar cheese with bell pepper, cherry tomato, broccoli and sweetcorn.

柿子椒, 圣女果, 西蓝花和甜玉米的组合再配上香浓的马苏里拉奶酪和切达芝士, 你的健康首选披萨。

#### Spicy Tyne Tuna 70元 香辣吞拿鱼比萨

The dark horse of the pizza world.
Our lightly spiced Tuna mix makes this
relatively unknown pizza a firm
favourite.

一款给你意想不到的美味披萨, 微辣的吞拿鱼使该款比萨大受欢迎。

#### Calzone 85元 比萨饺

Folded pizza stuffed with pepperoni, ham, cheese, mushroom, herbs and tomato sauce. Topped with Bolognese sauce. 比萨做成饺子, 满满的意大利腊肠, 火腿, 蘑菇, 番茄酱汁混上各种香料—起烘烤。浇上意式肉酱。

# DESSERTS 甜点

Hot Chocolate Brownie with Custard 30元 巧克力布朗尼配上奶黄酱

Deep Fried Snickers Bar 炸土力架 20元

Imported Italian Gelato 进口的意大利低脂冰淇淋

Single Scoop 单球 25元

Single Scoop 双球 45元

See separate Gelato menu for full list of amazing special Gelato desserts. 想要什么口味呢?请见我们特别为您准备的冰淇淋菜单



### · KID'S MENU 儿童菜单

Smaller size portions of our incredible London Lounge food, just as tasty and the perfect size for your little rugrats. Keep your kid smiling today with their very own meal.

小份的伦敦愈美食,适合孩子的完美份量。让您的孩子满足微笑。

Sausage, Potato Faces & Beans 30元 香肠, 笑脸土豆, 薯条

Chicken Nuggets & Potato Faces 30元 炸鸡块笑脸土豆

√7" Margarita Pizza 7寸芝士比萨 30元

7" Ham & Pineapple 30元 7寸火腿菠萝比萨

Kids Fish & Potato Faces 30元 儿童炸鱼笑脸土豆

- ✓ Potato Smiley Faces 笑脸土豆 20元
  Chicken Grillers 烤鸡串 20元
- √ Mash Potato Scoop 土豆泥球 10元





#### 特色招牌菜